
Høringssvar vedr. vision på fritids-og ungdomsskoleområdet. (UngiAarhus) 
 

Med en velfungerende og aktiv klub med mange unge mennesker, er det glædeligt, at de nye 

visioner ønsker at styrke ungdomslivet i Aarhus, da det er et område, der fortjener opmærksomhed.  

Frederiksbjerg Ungdomsklub ønsker en nærmere redegørelse for inddragelsen af andre lokale 

aktører, såsom FO-klubberne og foreningslivet.  

 

Mange FU og FO klubber deler lokaler og geografiske områder, hvor de unge er medlemmer.  

Det er derfor oplagt at FU- og FO – områderne, samt andet foreningsliv, skal lave et bæredygtigt 

samarbejde. Ligeledes er det vigtigt at være bevidst om de forskellige kompetencer de forskellige 

instanser besidder. FU er en institutionaliseret forlænget arm, som har kendskab til de unge fra 

barnsben, hvorfor de har et indgående kendskab til deres fortid, hvor FO-klubberne møder de unge 

med friske øjne. Begge dele har fordele, som kan være med til at rykke de unge i en positiv retning. 

Min erfaring er, at rigtig mange unge mennesker, især dem med udfordringer, åbner sig en del mere 

op og oplever ny succes ved at starte et nyt sted med voksne, der ikke kender dem fra tidligere. Når 

UngIAarhus nord adresserer at FO-klubberne bør lukkes, må det derfor være en uvidenhed om de 

kompetencer vi besidder, som kan være med til at komplimentere et helt og vellykket 

ungdomsområde.  
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